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Styrelse  

Ordförande                    Emmelie Karlsson Rydell  
Vice ordförande Sverker Lindblad 
Kassör Susanne Källman Petersson 
Sekreterare Helena Nygren 
Ledamöter Elisabeth Johansson-Weber 
 Marie Jadner 
 Adam Dissing 
Suppleanter  

 Marianne Gustavsson  

 
 

  

 

   

§ 1 Mötets öppnande 

  Ordf välkomnar styrelsen till mötet 

 

§ 2 Val av mötesordförande 

Emmelie valdes till mötets ordförande 

  

§ 3 Val av sekreterare 

Helena valdes till mötets sekreterare 

 

§ 4 Val av justeringspersoner 

Adam och Marianne valdes till mötets justeringspersoner 

  

§ 5 Val av skrivare till uppdragslistan 

Helena valdes att skriva uppdragslistan 

  

§ 6 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 
 

§ 7 Genomgång av föregående protokoll  

 Tidigare protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 

 

 



§8 Genomgång av föregående uppdragslista 

 Uppdragslistan gicks igenom och uppdaterades 

 

§ 9 Bordlagda ärenden 

 Inga bordlagda ärdenden 

 

 

§ 10 Ekonomisk rapport  

  

Pg 600833-8                               334 880 

Pg 634548-2                                   24 312 

Pg 840808-0                                   34 683 

TOTALT: 393 876 

  

Familjemedlemmar 44 

Ordinarie medlemmar 539 

Ungdomsmedlem 12 

Utlandsmedlem 0 

Hedersmedlemmar 1 

TOTALT: 596 

 

Susanne har haft möte med Mia Dunder vår revisor. Man diskuterade hur 

revisorerna önskar se den ekonomiska redovisningen. Halvårsavstämning 

kommer att ske i juli.  

 

FMBB 

Revisor Martin kommer att ta fram en ekonomisk policy för FMBB 

   

§ 11 AK/Rasutveckling  

 

 SBK hälsokonferens. Marianne, Emmelie och Sverker deltog.  

 På konferensen gick man igenom bla skaderisk i olika grenar och bland olika 

raser.  

 RAS: 

 Hälsoenkäten gås igenom av Marion och Elisabeth. 

 Marianne och Elisabeth tittar tillsammans på Agrias statistik.  

 

§ 12 AK/Prov   

 Igp tävling ansökan 10 nov Växjö  - GK av styrelsen via röstning på FB. 

 SBM lägesrapport: 

SBM 2024. Söker arrangörer Lägger ut förfrågan på FB och hemsida.  

• SBM Lydnad Söderköping 19/10, Suzanne G 

• SBM Drag, Gävle 18-20/10 (ev datum) IKR 

• SBM Specialsök i Östergötland 26/10 AH 

• SBM Sök Vadstena 22/9 RD 

• SBM IGP Tollarp 29/9 AL/TN 

  



ÅBB regelrevidering  

- Att diskutera på medlemsmöte 

 Åbb planketter o diplom  

- Utskickat och klart 

FMBB grupp – vad ska ingå och vem ansvarar? Marianne är styrelsens 

representant. 

- Kerstin och Anna och ev några till vill gärna jobba med detta 

FMBB utvärdering 

- Det verkar ha varit god stämning i laget. Instruktionerna till lagledaren bör 

förtydligas. Mycket goda resultat i främst draget och agilityn. 

SBU – förfrågan om hjälp utskickad 

- Skickas ut snarast. 

 

 

§ 13 AK/Information 

 Inget aktuellt 

  

§ 14 AK/Organisation 

 Mejlat valberedning? Helena mailar om att vi inte har något förslag. 

  

§ 15 Lokalområden 

 Inget aktuellt 

 

§ 16 Inkomna skrivelser 

Maillistan genomgången 

 

§ 17 Övriga frågor 

 

Flaggor, var är dom nu?  

- Marianne har koll på AfBV-flaggan 

Kalla till nytt årsmöte, ang medlemskap i dragförbundet 

- Det finns inte möjlighet enligt  

Protokoll ännu ej inne till hemsidan 

- Helena fixar 

Utbetalning till instruktörer  

- Marianne och Susanne jobbar på möjligheten att betala ut arvdoden/lön till 

tillfälligt ”anställda”. Reglerna tillåter vissa utbetalningar med redovisning 

till skattemyndigheterna. Detta innebär att vi har en möjlighet att betala ut 

arvoden, det medför dock ökad arbetsbelastning för kassör. 

Uppfödare som ej är med i AfBV 

- Marianne har sammanställt en lista på uppfödare som är med/inte är med i 

rasklubben. 

- Förslag om att skicka ut ett mail till uppfödare om möjligheten att påverka 

avelsarbetet i rasen, tex genom att gå med i avelskommittén.  

- Sverker, Helena och Elisabeth sätter ihop en idé 

Exelark inventarier / material  

- Emmelie lägger en lista i styrelsemappen 

  



Uppdatering hemsida, vad kan göras bättre? 

- Resultat 

- Beställa tävlingsbok 

- Utställning 

- Flikar 

Adam ser över hur det skulle kunna organiseras för att öka 

användarvänligheten 

            Uppdatering postorder, vem kan ta det? 

- Efter inventeringen 

Medlemsvård vem ansvarar?  

- Skjuts till nästa möte 

Förslag på föreläsning:  

- Sverker frågar Carola - ”Valpens behov”, ”Arbetande hundar” 

- Bettan frågar fysio -  

- Spondylos och artros Emmelie (frågan ställd, inget svar) 

- Sverker - en uppfödares tankar  

- Bruksgrenarna:  

o Spårarbete Sverker 

o Rapport Marie frågar Anna L 

o Skydd Sverker 

o Sök  Elisabeth 

o Patrull Helena 

- Rapport från FMBB 

Helena – bidrag från SKK.  

- SKK sparar och kommer inte att hjälpa till med bidrag för föreläsningar 

Medlemsansvarig 

- Styrelsen delar på uppgiften 

Läger patrull – Helena  

- Inbjudan till helgen v 41 

 

 

§ 18 Nästa/kommande möte  

- 29 maj 18:30 

 

§ 19 Mötets avslutande 

 Ordförande tackade styrelsen och förklarade mötet avslutat 

 

   

 

 
 


